
Eriävä mielipide Rakennetun ympäristön lautakunnan esityslistan kohtaan nro 5. Raahen 
kaupungin liikuntapaikkojen käyttöajat 2025-2026. 
 
Ei ole oikein vedota kysynnän puuttumiseen kesällä. Tietysti kävijämäärä laskee kesää kohti, 
koska aukiolo on ollut jo vuosia kesäkuussa supistettu ja laitos kokonaan kiinni heinäkuussa. 
Todellisen ajankohtaisen kysynnän saa selville ainoastaan pitämällä laitos normaalisti auki 
viikon huoltotaukoa lukuun ottamatta kesäkuussa ja heinäkuussa. Vain siten voidaan 
faktapohjaisesti tarkastella kysyntää päätöksentekoon tueksi. 
 
Huoltotauon pituuden perusteet ontuvat. Ihmettelen tarvetta viiden viikon huoltotaukoon, 
kun vastaava laitos Kokkolan kaupungissa huolletaan viikossa käyttökuntoon.  
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